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Vysokoškolské katolické hnutí Praha, z. s.  

Křižovnické náměstí 2, 110 00 Praha 1–Staré Město IČO: 00553506,  

Číslo účtu: 2600375868/2010 

 

Zápis z valné hromady spolku 

Vysokoškolské katolické hnutí Praha, z. s. 

I. 

Úvod 

Řádně svolaná valná hromada spolku Vysokoškolské katolické hnutí Praha (dále VKH nebo 

spolek) se sešla dne 02.06.2022 v 19:00 hod. v prostorách Družinského sálu, Ječná 2, Praha 2. 

Za předsedajícího valné hromady byla předsedkyní VKH Marií Hanušovou navržena Klára 

Šárovcová a za ověřovatele Tomáš Vaníček. 

Dle prezenční listiny bylo přítomno 24 členů spolku. 

 

II. 

Průběh valné hromady 

1. Zahájení 

Dle čl. VII odst. 5 stanov VKH bylo přítomno více než 10 členů spolku, a proto byla valná 

hromada prohlášena za usnášeníschopnou. 

Předsedající přivítal přítomné a poté vyzval ke společné modlitbě. 

Následně poděkovala rada VKH předsedkyni Marii Hanušové za úspěšné vedení celého roku. 

Poté předsedající přednesl návrh usnesení, aby valná hromada potvrdila za předsedajícího valné 

hromady Kláru Šárovcová a za ověřovatele Tomáše Vaníčka. 

Hlasování pro zvolení Kláry Šárovcové za předsedajícího valné hromady VKH:  

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 3; návrh byl přijat. 

Hlasování pro zvolení Tomáše Vaníčka za ověřovatele valné hromady VKH:  

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 4; návrh byl přijat. 

Poté předsedající představil program valné hromady: 

-        Zhodnocení uplynulého období orgány spolku 

-        Schválení hospodaření spolku a výkazů za účetní období roku 2021 

-        Volba nové rady 
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-        Volba předsedy, místopředsedů a ustanovení statutárních orgánů 

-        Volba kontrolní komise 

 

2. Zhodnocení uplynulého období orgány spolku 

Předsedající udělil slovo předsedkyni spolku Marii Hanušové, která přednesla zhodnocení 

činnosti VKH v akademickém roce 2021/2022: 

Na valné hromadě minulý rok se mluvilo o dvou tématech: o nově příchozím studentském 

kaplanovi a o řešení covidových opatření. Rada je vděčná za nového kaplana Samuela Prívaru, 

který VKH pomáhá jak po duchovní, tak po lidské stránce. Co se týče covidové situace, 

zvládnutí nebylo snadné, ale podařilo se situaci ustát za dodržení všech covidových opatření. 

Důležitým krokem bylo posunutí plesu ze zimního termínu na duben, který se díky tomu mohl 

uskutečnit. Další věcí, která zasáhla VKH během roku, je válka na Ukrajině. V návaznosti na 

potřeby spojené s válkou byla vytvořena sbírka materiálních potřeb pod záštitou jezuitů a 

farnosti u sv. Ignáce. VKH Praha se aktivně do této sbírky zapojilo v podobě dobrovolnické 

činnosti při výběru a třídění pomoci. Dalším důležitým bodem byla schola Rytmig, pro kterou 

bylo nutné najít nové prostory. Dále se řešilo téma absolventů, pro které vznikl prostor na 

scházení.  

V rámci rady se řešily personální záležitosti, již na začátku funkčního období bylo nutno předat 

finance z důvodu odstoupení Kláry Březinové z osobních důvodů. Tento rezort si rozdělili radní 

Terézia Lukšicová a Marie Hanušová. Bylo třeba řešit také otázku rezortu propagace, jelikož 

radní Petra Večeřová z osobních důvodů nemohla funkci vykonávat v plné míře rozsahu. Situaci 

se podařilo zvládnout pomocí dobrovolníků. Předsedkyně zdůraznila, že se úspěšně dařilo 

organizovat především jednorázové akce. Na závěr předsedkyně poděkovala všem radním a 

pomocníkům, kteří obětovali mnoho volného času pro činnost ve VKH. 

K přednesenému zhodnocení nebyly předneseny žádné připomínky. 

Předsedající udělil slovo předsedovi kontrolní komise Miroslavu Krabcovi, který prezentoval 

činnost a zjištění kontrolní komise: 

Kontrolní komise sledovala celou situaci z povzdálí; nebylo zapotřebí do činnosti spolku 

zasahovat. Předseda vyslovil velkou radost nad tím, že se podařilo překonat potíže spojené s 

covidem, a i přes nepříznivou covidovou situaci jsou na valné hromadě vidět nové tváře. 

Předseda dále pochválil hospodaření spolku a vzorné zpracování financí VKH. 

K přednesenému zhodnocení nebyly předneseny žádné připomínky. 

 

3. Schválení hospodaření spolku a výkazů za účetní období roku 2021 

Předsedkyně Marie Hanušová představila hospodaření spolku během uplynulého účetního 

období a předložil sestavený přehled majetku a závazků a přehled příjmů a výdajů. 
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Největší příjem představuje dotace od Magistrátu Hlavního města Prahy, která je využívána v 

souladu s dotační smlouvou. V roce 2021 nevznikly žádné mimořádné výdaje, veškeré výdaje 

jsou provozního charakteru - nákup drobného materiálu, výdaje na služby.  

Doplnit čísla 

Byla vznesena otázka, které příjmy patří do sekce Příjmy z veřejných sbírky. Předsedkyně 

odpověděla, že do této sekce patří kostelní sbírky během mší i další veřejné sbírky realizované 

např. přes Hithit.   

Poté předsedající vyzval valnou hromadu k hlasování o schválení hospodaření za rok 2021 a o 

schválení předložených výkazů: 

Pro: 24, proti: 0, zdržel se: 0; návrh byl přijat. 

 

4. Volba nové rady 

4.1. Představení a prezentace kandidátů 

Valné hromadě byli představeni kandidáti do rady: 

Marie Hanušová 

Jan Ladislav Vičík 

Kristýna Kaizrová 

Magdaléna Poláková 

Ondřej Šárovec 

Lukáš Jankovec 

Klára Poláková 

Viktorie Čápová 

Kateřina Stuchlá 

 

4.2. Hlasování 

Předsedající se otázal, zda nejsou přítomni žádní jiní kandidáti do rady VKH pro akademický 

rok 2022/2023. Protože se nepřihlásil žádný jiný kandidát, předsedající navrhl, aby valná 

hromada přijala usnesení o způsobu volby – o zvolení společných kandidátů se bude hlasovat 

společným hlasováním. Valná hromada o návrhu hlasovala a přijala jej. 

Pro: 23, proti: 0, zdržel se: 1; potřebné kvorum: 13 – nadpoloviční většina. 
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Předsedající vyzval valnou hromadu k hlasování o zvolení kandidátů Hanušová, Vičík, 

Šárovec, Poláková Magdalena, Poláková Klára, Jankovec, Kaizrová, Stuchlá a Čápová 

Pro: 24, proti: 0, zdržel se: 0; potřebné kvorum: 13 – nadpoloviční většina. 

Nová rada byla zvolena plným počtem hlasů. 

 

4.3. Volba předsedy, místopředsedů a ustanovení statutárních orgánů 

Nově zvolená rada VKH si vyžádala prostor pro neveřejnou debatu. Na post předsedy 

kandidovali Marie Hanušová a Jan Ladislav Vičík, předsedající radě navrh, aby hlasovala o 

zvolení předsedy tajným hlasováním. 

Rada hlasovala o návrhu předsedy valné hromady a návrh přijala: 

Počet členů rady: 9 

Pro: 9, proti: 0, zdržel se 0; návrh byl přijat. 

Poté rada hlasovala tajným hlasování a za předsedu rady zvolila Jana Ladislava Vičíka. 

Počet přítomných členů rady: 7 

Pro Marii Hanušovou: 2 

Pro Jana Ladislava Vičíka: 5 

Potřebné kvorum 5 – 2/3 hlasů 

Jan Ladislav Vičík, narozen 12.2. 1997 v Brně se tímto zvolením stává předsedou a podle čl. 

X, odst. 2 stanov statutárním orgánem spolku. 

Následně rada podle čl. VIII. odst. 6 stanov zvolila Marii Hanušovou prvním místopředsedou. 

Marie Hanušová, narozena 30. 7. 1996 v Šumperku se jmenováním za prvního místopředsedu 

stala podle čl. X, odst. 2 stanov (dalším) statutárním orgánem spolku. 

Druhým místopředsedou byl zvolen Ondřej Šárovec, narozen 6.12. 1998 v Nymburce. 

 

Funkce členů rady byly ustanoveny následovně: 

Liturgie – Kateřina Stuchlá  

PoVyK – Klára Poláková  

Jednorázové akce – Lukáš Jankovec  

Finance – Marie Hanušová 

Rytmig – Viktorie Čápová 
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ÚTES – Magdaléna Poláková 

Lazar – Ondřej Šárovec 

Prostory u Ignáce – Kristýna Kaizrová 

Předseda – Jan Ladislav Vičík 

  

5. Volba kontrolní komise 

Za členy kontrolní komise byli navrženi Terézia Lukšicová, Tomáš Vaníček, Martin Procházka, 

Martin Šnorbert, Zdislava Michalcová a Klára Šárovcová 

Předsedající se otázal, zda nejsou přítomni žádní jiní kandidáti do kontrolní komise pro 

akademický rok 2022/2023. Protože se nepřihlásil žádný jiný kandidát, předsedající navrhl, aby 

valná hromada přijala usnesení o způsobu volby – o zvolení společných kandidátů se bude 

hlasovat společným hlasováním. Valná hromada o návrhu hlasovala a přijala jej. 

Pro: 22, proti: 1, zdržel se: 1; potřebné kvorum: 13 – nadpoloviční většina. 

Předsedající vyzval valnou hromadu k hlasování o zvolení kandidátů Lukšicová, Vaníček, 

Procházka, Šnorbert, Michalcová a Šárovcová do kontrolní komise. Valná hromada svým 

hlasováním zvolila výše uvedené kandidáty do kontrolní komise. 

Pro: 22, proti: 0, zdržel se: 2; potřebné kvorum: 13 – nadpoloviční většina 

Na post předsedy kontrolní komise kandidovaly Terézia Lukšicová a Klára Šárovcová. Obě 

kandidátky pronesly krátkou řeč, kde odůvodnily svou kandidaturu a zodpověděly vznesené 

dotazy. 

Předsedající navrhl, aby se o volbě předsedy kontrolní komise hlasovalo tajným hlasováním. 

Valná hromada hlasovala o návrhu předsedy valné hromady a návrh přijala: 

Pro: 18, proti: 1, zdržel se 5; návrh byl přijat. 

Valná hromada hlasovala tajným hlasováním. Oba kandidáti získali rovný počet hlasů. 

Hlasovalo: 20 

Pro Terézii Lukšicovou: 10 

Pro Kláru Šárovcovou: 10 

Potřebné kvorum 11 – nadpoloviční většina 

V případě rovnosti hlasů rozhoduje podle čl. VII. odst. 6 stanov hlas předsedy. Předseda rozhodl 

ve prospěch Kláry Šárovcové, která se tak stala předsedou kontrolní komise. 
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6. Ukončení 

Nový předseda rady VKH Jan Ladislav Vičík pronesl krátkou řeč, ve které poděkoval všem, 

kteří se zúčastnili valné hromady a připojil slova radostného očekávání z další spolupráce. 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a spolupráci, poblahopřál nově zvoleným 

funkcionářům k jejich zvolení a valnou hromadu ukončil. 

  

 

  

Klára Šárovcová, v.r.                                                                                   Tomáš Vaníček, v.r.           

předsedající                                                                                                          ověřovatel 

  

  

                                                                                                                          

 


